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P r o t o k o l l f o r t v i d sa.7iinantra.de med 
TC0:s s t y r e l s e på C a r l t o n H o t e l , 
måndagen den 18 september 19/l44» 

Närvarande: Hr Vvagnsson, ordförande, 
hrr Adamsson, Anger, Ahlberg, Berg
d a h l , Carlborg, Curtman, Dahl, 
Hållnas, f r u Linder, h rr Linden, 
Lind f o r s s < f r k Nygren, hrr Öls en, 
Persson, Pet t e r s s o n , Rosberg, f r u 
Rossel och hr Stvrud, såsom sekre
t e r a r e hr Nordenskiöld samt hr 
..ählberg. 
Dessutom närvoro ledamöterna i 
s t a t s t j ans tema.nna.sek tionens s t y r e l 
se, h rr Mårtensson och Olsson, 
f r k Rydberg och fru M e l i n , v i l k a 
erhållit k a l l e l s e t i l l s ammanträdet 
för 'deltagande i handläggningen av 
frågorna om statstjänstemannens 
löner och förslaget om lag t i l l a l l 
män s ju<kf ör säkr i n g . 

a f , 

Ordföranden öppnade sammanträdet samt hälsade s t y r e l s e n s ledamöter väl
komna t i l l det första epentlipra styrelsesammanträdet inom TCO. 

S t y r e l s e n beslöt a t t t i l l s i t t p r o t o k o l l anteckna följande up p g i f t e r an
gående IC0:s verksamhet sedan s t y r e l s e n s senaste sammanträde, nämligen: 
a t t a r b e t s u t s k o t t e t sammanträtt den 2C/6, 6/7, 16/c, 2/9 och 15/9; 

a t t Systembolagens Personalforenings årsmöte ägt rum den 15 j u n i ; 
a t t Socialvardsfunktionärernas Riksförbunds kongress ägt rum d en 6-9 j u l i . 

V i d kongressen hade bland annat b e s l u t a t s ändring fr£r> den 1 september 
19̂ 4-U av förbundets namn t i l l ö-yeriges 3oc i a l t jäns tomanna förbund; 

a t t Sveriges Allmänna F o 1 ks ko 1 i är a r f ör c ni n g s ombudsmöte ägt rum den 27-28 j u n i ; 
a t t Sveriges Kommunaltjänstemannaförbunds kongress ägt rum den 1-3 september; 
a t t K v i n n l i g a TelefontjVnstemannafordningarnas Centralförenings konferens ägt 

rum den o-10 september; 
a t t sakkunniga t i l l k a l l a t s av f i n a n s m i n i s t e r n för utredning av frågan om d e l t i d s -

arbete i allmän tjänst, bland de sakkunniga företräddes tjUnstemannen av 
f r u Kos s e l , Kvinnliga-TelefontjänstemannafÖreningarnas Centralförening, och 
b i b l i o t e k s a s s i s t e n t e n i . a r g i t Vinge, Ce n t r a l a Statsförvaltningens. Tjänste
mannaförening; 

http://7iinantra.de
http://tema.nna.sek


- £ -

a t t inom Arbetsmarknadskommissionen t i l l s a t t s en kommitté med uppdrag a t t ut
arbeta förslag t i l l o r g a n i s a t i o n s p l a n för den planersde tjänstemannaför-
medlingen» Kommittén hade bland annat föreslagit, a t t i an s l u t n i n g t i l l 
den planerade huvudcentralen för tjänstemanna.formedlingen i Stockholm 
s k u l l e inrättas en särskild d e l e g a t i o n , sammansatt av representanter för 
de av förmedlingen närmast berörda parterna. I denna d e l e g a t i o n s k u l l e 
TCC företrädas av fyra representanter. Dessutom föreslogs inrättandet 
av e t t större råd, där bland annat sådana o r g a n i s a t i o n e r som ic k e kunde 
b l i företrädda i delegationen s k u l l e b l i representerade; 

a t t TCC av Svenska Kommittén för I n t e r n a t i o n e l l t hjälparbete anmodats utse 
en representant i en av kommittén organiserad rådgivande nämnd, samman
s a t t av representanter för de större organisationerna inom svenskt nä
r i n g s l i v samt v i s s a andra sammanslutningar. T i l l TCO:s representant i 
nämnden ifråga hade u t s e t t s ordföranden med hr Ilallnäs som suppleant; 

a t t TCC e f t e r framställning från i n t e r i m s t y r e l s e n för I n s t i t u t e t för högre 
s o c i a l u t b i l d n i n g i Göteborg b e r e t t s tillfälle utse en representant i 
s tyr e1s e ri~ f ör fris t i t e t ] 

a t t riksdagen b i f a l l i t en motion i andra kammaren angående r e p r e s e n t a t i o n 
för tjans13männen i 1änsarbetsnämnderna. E n l i g t riksdagens b e s l u t s k u l -
l e tjänstemannens representanter uTselT"nå förslag av TCC; 

a t t t i l l TCC:s representant i allmänna lönenämnder, sektionen för handlägg
ning av ärenden rörande undervisningsväsendet, e f t e r ombudsman Lind en 
hos Sveriges Allmänna Folkskollärarförening, v i l k e n avgått från s i n 
tjänst, u t s e t t s hr Rosberg med f r k Nygren som suppleant; 

a t t TCC b e s l u t a t avslå en hemställan om anslag på ^.000 kronor från v i s s a 
kvinnoorganisationer såsom b i d r a g t i l l kostnaderna för inspelandet av 
en k o r t f i l m angående kvinnans frihetskamp; 

a t t TCC avböjt en inbjudan från Reso a t t ekonomiskt deltaga i e t t av Reso 
planerat hotellföretag i Stockholm; 

a t t TCC a v s l a g i t en hemställan från Husmödrarnas och Hushållslärarinnornas 
samorganisationer angående anslag t i l l f i n a n s i e r i n g e n av en planerad 
forskningsverksamhet på hemhushäliningens område; 

a t t Svenska J o u r n a l i stföreningens kongress a v s l a g i t Stockholms- och VÄjrw 
landskro t s a r n a s av Journalistföreningen motioner angående föreningens 
an s l u t n i n g t i l l TCC; 

a t t TCC e f t e r framställning från Tekniska i n s t i t u t e t i Stockholm u t l o v a t 
v i s s , medverkan v i d bildandet av en r i k s o r g a n i s a t i o n för lärarna v i d de 
p r i v a t a u n d e r v i s n i n g ^ a n s t a l t e r n a i landet; 

a t t en preliminär överenskommelse rörande gränsdragning mellan S ve r i ge s K ornrnu -
naltjänsteaiannafh'rbund och KommunalarbTbareTBrbundet träffats v i d öTerlägg
ningar^ i S&ltäjÖbaden i j u l i . J^na4> uverenikommeIsen hade sedermera god
känts av Kommunaltjänstemannaförbundets kongress och s k u l l e behandlas av 
Kommunalarbetareförbundets s t y r e l s e ; 

a t t Socialdepartementet b i f a l l i t en framställning från Kungl. T e l e g r a f s t y r e l s e n 
angående v i s s ändring i a r b e t s t i d e n för minderåriga k v i n n l i g a t e l e f o n i s t e r . 
TCC, som b e r e t t s tillfälle avgiva yttrande i frågan, hade a v s t y r k t Tele
g r a f s t y r e l s e n s framställning. Socialdepartementet hade grundat s i t t ställ-



ningstagande t i l l T e l e g r a f s t y r e l s e n s frams fällning på yttranden av R i k s * 
försäkringsanstalten och Arbetsmarknadskommassionen, v i l k a t i l l s t y r k t fram
ställningen sedan det k l a r l a g t s , a t t denna icke innebure en ökning av a r 
be t s t i d e n utan endast en förskjutning av densamma, så a t t den s k u l l e kunna 
s l u t a k l . 23 i stället för, som nu vore förhållandet, k l . 

at t TCO i s k r i v e l s e t i l l s o c i a l m i n i s t e r n hemställt orn r e p r e s e n t a t i o n i en av 
S o c i a l s t y r e l s e n föreslagen utredning rörande en förbättring av S o c i a l 
s t y r e l s e n s 1 one s t a t i st i.k; 

a t t TCO a v g i v i t remissyttrande över utredning angående rättslig likställighet 
i o l i k a avseenden ne TI an handelsagenter och handelsresonde L ena sidan 
och ar b e t i ta gare a andra sidan samt därav föranledda f o r s l a g - t i l l v i s s a 
ändringar i ' lagen om förenings- och förhandlingsrött m.f1. författningar; 

att TCO a v g i v i t remissyttrande över 193^ års a r b e't'ar ä kydd skommi 114 s förslag t i l l 
ny arbetarskyddslag, vTlket TSC erhållit på förhandsremiss; 

a t t TCO. a n g i v i t remiss:;'ttrande över betänkande med förslag rörande r e v i s i o n av 
l a g s t i f t n i n g e n om kvinnas behörighet a t t innehava statstjänst och annat 
a 1 iriiänt uppd rag samE i lu£Tigen 

att TCO a v g i v i t remissyttrande över betänkande angående inrättande av e t t sam
hällsvetenskapligt forskningsråd. 

St y r e l s e n upptog t i l l behandling frågan om utsändande av p r o t o k o l l från 
ar b e t s u t s k o t t e t s och s t y r e l s e n s sammanträden. 

Ordföranden meddelade, a t t a r b e t s u t s k o t t e t v i d denna frågas behandling 
v a r i t e n i g t om lämpligheten av a t t p r o t o k o l l e n från u t s k o t t e t s sammantraden 
s k u l l e utsändas t i l l s t y r e l s e n s o r d i n a r i e ledamöter och suppleanter samt a t t 
pr o t o k o l l e n f r u n s t y r e l s e n s sammanträden, förutom t i l l de o r d i n a r i e ledamöter
na, även s k u l l e utsändas t i l l suppleanterna. ?ör a t t bereda en v i d s r c krets 
inom- de anslutna organisationerna tillfälle a t t följa TCC:s arbete, borde en 
rapport angående verksamheten utsändas förslagsvis en gång i k v a r t a l e t . Fråga 
hade även väckts om a t t s t y r e l s e n s p r o t o k o l l ' s k u l l e utsändas t i l l samtliga 
anslutna o r g a n i s a t i o n e r , varigenom dessa f i n g e möjlighet a t t k o n t i n u e r l i g t 
följa verksamheten. 

Under den följande dis k u s s i o n e n föreslogs,att även a r b e t s u t s k o t t e t s 
o r o t o k o l l skulle utsändas t i l l samtliga anslutna o r g a n i s a t i o n e r . 

S t y r e l s e n beslöt beträffande s t y r e l s e p r o t o k o l l e n , a t t dessa s k u l l e t i l l 
ställas, förutom de o r d i n a r i e styrelseledamöterna och suppleanterna, äveri 
samtliga anslutna o r g a n i s a t i o n e r . 

S t y r e l s e n beslöt vidare beträffande a r b e t s u t s k o t t e t s p r o t o k o l l , a t t dessa 
s k u l l e utsändas t i l l s t y r e l s e n s o r d i n a r i e ledamöter och suppleanter. 

S t y r e l s e n beslöt s l u t l i g e n a t t en r a p p o r t angående TC0:s verksamhet 
k v a r t a l s v i s s k u l l e utsändas t i l l organisationerna. 
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Styrelsen upptog t i l l behandling frågan om en förbättring av de lägre 
statstjänstemannens löner. 

Ordföranden meddelade, a t t frågan n y l i g e n a k t u a l i s e r a t s , då Statstjä-
n a r k a r t e l l e n v i d uppvaktning för f i n a n s m i n i s t e r n framfört" krav på en snar 
förbättring av de lägre s t a t s tjänstemännens löner. V i d en senare uppvakt
ning för s t a t s m i n i s t e r n och f i n a n s m i n i s t e r n hade dessa krav p r e c i s e r a t s så, 
at t e t t f a s t lönetillägg krävts för a l l a lägre statstjänsteman i n t i l l 12:e 
1one k l a s s e n . 

Från f l e r a av de t i l l TCO anslutna statstjänstemannaorganisationerna 
hade även framställningar g j o r t s om a t t TCO snarast måtte upptaga denna 
fråga t i l l behandling. Svenska Tuilmannaförbundet hade även inkommit med 
en s k r i f t l i g hemställan i frågan. 

Ordföranden hade v a r i t i förbindelse med en representant för S t a t s -
tjänarkartellen, v i l k e n lämnat v i s s a upplysningar angående de uppvaktningar, 
som k a r t e l l e n g j o r t för s t a t s - och finansministrp.rna. Från statsmakternas 
s i d a ställde man s i g t y d l i g e n i s t o r t s e t t förstående t i l l de framförda 
kraven. S t a t s - och f i n a n s m i n i s t r a r n a hade även i o f f e n t l i g a uttalanden 
ställt i u t s i k t en lösning av frågan v i d en e v e n t u e l l höstriksdag. 

Ordföranden meddelade v i d a r e , a t t han nå. uppdrag av a r b e t s u t s k o t t e t 
v a r i t i förbindelse med f i n a n s m i n i s t e r n för a t t söka få närmare kännedom 
om statsmakternas inställning t i l l frågan samt för a t t utröna om tillfälle 
kunde beredas a t t inför honom framlägga TCC:s synpunkter på denna fråga. 
Finansministern hade därvid framhållit, a t t han vore v i l l i g a t t mottaga 
representanter från TCO för en överläggning. Kan hade vid a r e framhållit, 
at t e n l i g t hans förmenande e v e n t u e l l a förhandlingar med tjänstemännen i 
denna fråga måste ske med utgångspunkt från gällande lönestopp. 

Den följande diskussionen utformade s i g i huvudsak t i l l en p r i n c i p 
debatt om formerna för TCO:s handlande i frågan. Beträffande själva sak
frågan diskuterades e m e l l e r t i d bland annat möjligheterna a t t v i d de komman
de förhandlingarna med statsmakterna framställa krav om en allmän förbätt
r i n g av statstjänstemännens löner. Vidare diskuterades, huruvida det vore 
lämpligt a t t i samband med kravet på lönetillägg även framföra frågan om 
kompensation i form av barntillägg. 

S t y r e l s e n beslöt i p r i n c i p u t t a l a s i g f o r en uppvaktning från TC0:s 
s i d a f o r f i n a n s m i n i s t e r n rörande statstjänstemännens löner samt beslöt hän-
sk j u t a frågan t i l l s t a t s tjänstemannasektionens s t y r e l s e för vid a r e behand
l i n g . Handläggningen s k u l l e där ske i samförstånd med TCO:s a r b e t s u t s k o t t . 

S t y r e l s e n upptog t i l l d i s k u s s i o n f ör s l a ge t t i 11_ l a g om_a. 1 lmän_ s j uk-
försäkring. 

Sekreteraren meddelade, a t t lagförslaget v a r i t föremål för d i s k u s s i o n 
vi d en ombudsmannakonferens den *1 a u g u s t i . Man hade därvid enats om v i s s a 
r i k t l i n j e r för TC0:s yttrande i ärendet, v i l k a i kor t h e t g1 inge ut på a t t 



TCO borde t i l l s t y r k a förslaget under framhållande, a t t det v i s s e r l i g e n vore 
av mycket r i n g a betydelse för s t a t s - och kommunaltjänstemännen samt stora 
grupper privattjänstemän, men a t t förslaget vore av så vittgående s o c i a l 
b e t y d e l s e , a t t man från tjänstemannahåll ansåge sig* böra t i l l s t y r k a detsamma. 
Förslaget hade r e m i t t e r a t s t i l l de anslutna organisationerna med begäran 
a t t dessa t i l l TCC s k u l l e inkomma med yttrande. I de svar som inkommit från 
organisationerna hade s p e c i e l l t från statstjänstemannahåll a l l v a r l i g a be
tänkligheter framförts mot förslaget. Man hade sålunda påpekat, a t t de sjuk-
förmåner, som för närvarande utginge e n l i g t de s t a t l i g a lönereglementena, 
på mange punkter vore bättre än de, som förslaget i n n e f a t t a d e . Det föreslogs 
därför, a t t statstjänstemannen s k u l l e h e l t undantagas från sjukforsäkrings-
lagen, nen a t t deras familjenedlemmar däremot s k u l l e sjukvårdsförsäkras och 
a t t särskild a v g i f t härför s k a l l e erläggas av vederbörande statstjänsteinan. 
Vidare hade i v i s s a yttranden framhållits, a t t den i förslaget föreslagna 
sjukpenningen - kronor HyO - för g i f t kvinna som icke hade förvärvsarbete, 
vore för låg. Beträffande den-i förslaget berörda frågan om genomförande 
av o b l i g a t o r i s k arbetslöshetsförsäkring e f t e r l i k a r t a d e p r i n c i p e r som sjuk
försäkringen hade man v i d den ovannämnda ombudsmannakonferensen enat s i g om 
a t t u t t a l a , a t t från TCO:8 sida s k u l l e framhållas, a t t denna fråga icke 
borde lösas eftersamma principer-som sjukförsäkringen. S k u l l e en o b l i g a 
t o r i s k arbetslöshetsförsäkring genomföras, borde d e t t a ske e n l i g t den p r i n c i p , 
som tillämpades inom de erkända arbetslöshetskassorna, d.v.s. y r k e s p r i n c i p e n . 

Den följande diskussionen-kom i - s t o r t s e t t attröra s i g om de nack
d e l a r , som den föreslagna försäkringen kömme a t t innebära för s t a t s - och 
kommunaltjänstemännens d e l . Vidare upptogs en d e l detaljfrågor i lagför
sl a g e t t i l l d i s k u s s i o n . 

S t y r e l s e n beslöt uppdraga åt a r b e t s u t s k o t t e t a t t med ledning av den 
förda diskussionen ifrågan utarbeta remissyttrande över förslaget t i l l 
l a g om allmän sjukförsäkring. 

' 6 §. 

S t y r e l s e n upptog t i l l behandling frågan om Svenska Teaterförbundets 
an s l u t n i n g t i l l TCO. 

Sekret e r a r e n meddelade, a t t frågan om Teaterförbundets an s l u t n i n g 
sedan en längre t i d t i l l b a k a v a r i t föremål för överläggningar såväl inom 
förutvarande Daco som nuvarande TCO. Sedan en v i s s ' omorganisation av för
bundet s k e t t , hade e t t förslag t i l l stadgar för förbundet u t a r b e t a t s , v i l 
ket d e l g i v i t s TCC med förfrågan, om förbundet på grundval av dessa stadgar 
kunde vinna inträde i TCO. 

A r b e t s u t s k o t t e t Lade e f t e r behandling av frågan b e s l u t a t föreslå s t y 
r e l s e n a t t godkänna Teaterf Örbunde-ts stadgar sÅsom f örutsättning för med
lemskap i TCO. 

S t y r e l s e n beslöt i e n l i g h e t med a r b e t s u t s k o t t e t s förslag. 

Ordföranden meddelade, a t t stadgarna för stotstjänstemannasektionen 



het utan bibehållen lön mast uttagas från den o r d i n a r i e b e f a t t n i n g e n . 
S t y r e l s e n beslöt b i f a l l a a r b e t s u t s k o t t e t s förslag. 

9 §. 
7 fl • 

S t y r e l s e n upptog t i l l behandling v i s s a personalfrågor. 
I. S t y r e l s e n beslöt i e n l i g h e t med a r b e t s u t s k o t t e t s förslag a t t s e k r e 
terarens lön, v i l k e n t i d i g a r e utgått med JOO:- kronor, per månad plus 20 ,7 % 
i n d e x t i l l a g g , från och med j u l i månad s k u l l e nöjas t i l l 600:- kronor per 
manad plus»20,7 % indextillägg. Eärvid s k u l l e även hans pensionsförsäkring 
i SPP regl e r a s i e n l i g h e t härmed. 
£. S t y r e l s e n beslöt i e n l i g h e t med arbet s u t s k o t t e t e förslag, a t t hr dahl
bergs lön, v i l k e n t i d i g a r e utgått med $001 - kronor per månad plus 20,7 fe i n 
dextillägg, från och med j u l i m&nafl s k u l l e höjas t i l l 575 : _ kronor per 
månad plus 20,7 % indextillägg. Härvid s k u l l e även hans pensionsförsäkring 
i SPP r e g l e r a s i e n l i g h e t härmed. 
3. S t y r e l s e n beslöt på a r b e t s u t s k o t t e t s förslag a t t y t t e r l i g a r e e t t kvinn-
l i g t biträde s k u l l e anställas på TCO:3 e x p e d i t i o n med en v i s s provtjänstgcrings 
t i d , s örn s ena re s k u l l e fastställas. 
I I . S t y r e l s e n beslöt på a r b e t s u t s k o t t e t s förslag, a t t frökon Brobergs lön 
från och med 1 j u l i 19̂ 4-* v i d v i l k e n tidpunkt hon hade uppnått 25 års ålder 
och sålunda borde pensionsförsäkras i SPP e n l i g t den an s l u t n i n g s p l a n , som 
Daco t i d i g a r e h a f t med SPP, s k u l l e höjas från 35^ :~ kronor t i l l 3 7 5 : _ kro
nor per månad plus indextillägg, samt a t t hon för denna lön s k u l l e pensions-
försäkras i SPP. 

10 \ 

Ordföranden. meddelade, a t t frågan om utseende av en direktör för TCO 
v a r i t föremål för behandling inom a r b e t s u t s k o t t e t och därvid bordl a g t s . 

I d e t t a sammanhang framhöll hr Curtman, att- frågan om anstäilandet 
på TC0:s e x p e d i t i o n av en tjänsteman, i n s a t t i statstjUnstenannafragor, 
nu b J i v i t "~Sj-tSeTI"7 dåd et~ v i seTtT s i g av behovet påkal lat , at t en sådan 
tjänsteman funnes tillgänglig på TCO(6 e x p e d i t i o n . Han föreslog, a t t 
s t y r e l s e n s k u l l e lämna a r b e t s u t s k o t t e t f u l l m a k t a t t i samråd med s t a t s -
tjänstemannasektionens s t y r e l s e besluta om tillsättandet av en tjänsteman-
för ifrågavarande ändamål. 

under den följande diskussionen föreslogs av hr Clsen m . f l . , a t t 
frågan s k u l l e hänskjutas t i l l a r b e t s u t s k o t t e t utan uttalande från s t y r e l 
sens s i d a . 

S t y r e l s e n beslöt med 10 röster mot & b i f a l l a hr Curtmans förslag och 
hade sålunda b e s l u t a t lämna a r b e t s u t s k o t t e t f u l l m a k t ätt i samråd med 
st a t s tjänstemannasektionens s t y r e l s e anställa en tjänsteman pä TC0:s expe
d i t i o n , v i l k e n vore i n s a t t i statstjänstemännens s p e c i e l l a frågor. 



11 8 
11 o • 

Förste v i c e ordföranden meddelade, a t t en preliminär överenskommelse 
rörande gränsdragning mellan 3 ven s ka Industritjänst erna nna- FörbundetT~~Ha nd e1s 
t j äns t smånna fö rbundet och Svenska HandelsarbetareförbundetTP^Tfats v i d ~~ 
överläggningar i kalmö "den T? september. ~~~ 

Överenskommelsen s k u l l e b l i föremål för behandling v i d Landsorga
nisa t i o n e n s nästa- kongress, v i l k e t nödvändiggjorts av den omständigheten, 
a t t Överenskommelsen ifråga innebure e t t avsteg från L0:s o r g a n i s a t i o n s 
plan. Då överenskommelsen även innebure a t t Händelstjänstemannaförbundets 
organisationsområde komne a t t minskas, borde frågan i e n l i g h e t med bestäm
melserna i T0O:s stadgar upptagas t i l l behandling i TCO:s styrelse» 

S t y r e l s e n beslöt bordlägga frågan t i l l e t t kommande sammanträde. 
I d e t t a sammanhang framhöll andre v i c e ordföranden, a t t det vore av 

v i s s betydelse, a t t TCO:s s t v r e l s e godkände den preliminära överenskommel
se angående gränsdragning, som träffats mellan Sveriges Kommunaltjänste
mannaförbund och Kommunalarbetareförbundet. 

St y r e l s e n beslöt bordlägga denna fråga t i l l e t t kommande sammanträde. 

Hr Dahl föreslog, a t t en kommitté s k u l l e tillsättas inom TCO för 
utredning av gräns frågor meHan de*" ans i u t na • orga n i s a t i one r na. 

S t y r e l s e n beslöt hänskjuta denna' fråga t i l l a r b e t s u t s k o t t e t . 

13 |« 

Hr Styrud framhöll, a t t det s k u l l e v a r a värdefullt, om e t t t i d s k r i f t s -
utbyte komme t i l l stånd mellan d e anslutna organisationerna. Det vore där
för önskvärt, a t t man från expeditionen toge i n i t i a t i v t i l l ordnandet av 
e t t d y l i k t t i d s k r i f t s u t b y t e . 

S t y r e l s e n beslöt uppdraga åt sekreteraren a t t v i d t a g a e r f o r d e r l i g a 
a n s t a l t e r för ås tadkomi; ande av e t t t i d s k r i f t s u t b y t e mellan o r g a n i s a t i o n e r n a . 

Z: ihU • - i ib ' : 

- S t y r e l s e n beslöt på hr Ahlbergs förslag uppdraga at a r b e t s u t s k o t t e t 
a t t undersöka förutsättningarna för anordnandet av en i n t e r n a t i o n e l l tjäns
teman na k o nf e r en s e f t e r k r i g e t s s l u t i s y f t e a t t utröna förutsätcningarna för 
en framtida i n t e r n a t i o n e l l samverkan mellan tjänstomannagrupperna i o l i k a 
länder• 

In fidem: 

Otto Lordenskiold 

Justeras 

Rub en n agns s on 




